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رئیس انجمن تولیدکنندگان 
 7 اســامی  زیتون  روغــن 
برند روغن تقلبــی را اعلام

کرد.
محمــد هاتفی دربــاره این 
روغن هــای تقلبــی گفت: این 
»ولئو«،  مارک های  در  روغن ها 
»یوماس«، »آلبانو«، »استیلا«، 
»زر«، »پانتئولــی« و »یورزانو« 

در بازار عرضه شده اند.
رئیس انجمن تولیدکنندگان 
روغن زیتون همچنین به فارس 
گفت: از حدود 5 ماه پیش، روغن 
پومس که از تفاله زیتون تولید 
می شود و نباید مصرف خوراکی 
داشته باشــد، به صورت قاچاق 
به کشــور وارد شده و به عنوان 

داخل  در  خوراکی  روغن زیتون 
عرضه می شود.

وی بــا بیــان اینکــه این 
تولید  نوع روغــن زیتــون در 

خمیر دنــدان، پماد و کرم مورد 
مصــرف قرار می گیــرد، گفت: 

قیمت این روغن ها یک ســوم 
زیتــون خوراکی  روغن  قیمت 
است، ولی در کشور با نرخ روغن 
خوراکی به مردم عرضه می شود.
این  هاتفــی توضیــح داد: 
روغن ها در بســته بندی های 5 
لیتری به قیمت 40 هزار تومان 
بــه بنکداران عرضه می شــود، 
با قیمــت 60 هــزار تومان به 
می شود  فروخته  خرده فروشان 
و در نهایت بــا قیمت 80 هزار 
تومان به دســت مصرف کننده 

می رسد.
وی با بیان اینکه این روغن ها 
ســرطان زا هستند، گفت: مدیر 
کل اداره نظارت وزارت بهداشت 
روغن های  جمع آوری  دســتور 

تقلبی زیتون را صادر کرده و در 
این زمینه اداره استاندارد، ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و تعزیرات 
نیز برای جمع آوری این روغن ها 

فعال شده اند.
به گفته وی، حدود 7 تا 10 
هزار تن روغن زیتون با مصرف 
صنعتی به کشور وارد شده که 
تاکنون تنهــا حدود 2 هزار تن 
آن از بازار جمع آوری شده است.
نایــب رئیس انجمن صنایع 
غذایی تصریح کرد: واردکنندگان 
نســبت به انبــار کــردن این 
روغن ها اقدام کرده اند تا موضوع 
جمع آوری آنها از بازار به پایان 
رســد و بعــد از آن، دوباره این 

روغن ها را به بازار عرضه کنند.

برخلاف جوسازی رسانه های حامی دولت روحانی، وزیر 
صنعت و تجارت اعلام کرد قیمت خودروهای داخلی پس از 

توافق هسته ای کاهش نمی یابد.
محمدرضا نعمت زاده تصریح کــرد: قیمت خودروهای داخلی 
کاهش نمی یابد، زیرا قیمت آن را شورای رقابت تعیین می کند اما 
اگر نرخ ارز کاهش یابد، ممکن اســت قیمت خودروهای خارجی 

کاهش یابد.
نعمت زاده، یکی از اولویت های وزارتخانه متبوعش را در جذب 
سرمایه، حوزه تکنولوژی هایی دانست که کشور در آن عقب ماندگی  

دارد.
نعمت زاده همچنین با اشاره به امضای توافق نامه میان ایران و 
گروه 1+5 گفت:  به طور قطع حجم مبادلات تجاری کشور بعد از 
رفع تحریم ها افزایش خواهد یافت. در این میان، مواد شــیمیایی 
و پتروشــیمی ها، مواد کانی مثل فولاد و مس و فلزات گران بها و 

خودروسازی در اولویت قرار دارد.
وزیــر صنعت، معدن و تجارت  افزود: توافق نامه هایی با ســایر 

کشورها آماده شده که بعد از رفع تحریم ها امضاء می شود.
گفتنی است علیرغم جوسازی دوساله رسانه های حامی دولت 
مبنی بر شکوفایی اقتصاد ایران پس از توافق هسته ای، فقط یک روز 
پس از توافق کذایی نرخ ارز و سکه به شدت بالا رفت و در مقابل 
شــاخص بورس تهران بیش از 600 واحد سقوط کرد. این مسئله 
رسانه های مذکور از جمله روزنامه دنیای اقتصاد را غافلگیر کرد تا 
جایی که تیتر یک این روزنامه هم در روز پس از توافق اشــاره به 

همین غافلگیری داشت.

مسکن  کارشناس  یک 
بخش  مشــکلات  گفت: 
تحریم ها  لغو  با  مســکن 
لاینحل باقی خواهد ماند و 
رفع آنها نیاز به برنامه ریزی 

دارد.
در  عدالتخــواه  محمــد 
گفت وگو با ایسنا درباره وضعیت 
مســکن، پس از توافق اظهار 
کرد: مشــکلات بخش مسکن 
ارتباطی به لغو تحریم  ها ندارد، 
بلکه این بخش با مشــکلاتی 
همچون عدم تعادل بین عرضه 
و تقاضا، حباب دائم قیمت ها 
و ترس ســرمایه گذاران برای 

خروج از بخش مسکن مواجه 
است.

وی ادامــه داد: اینکه فکر 
تحریم ها  برداشــتن  کنیــم 
مسکن  مسئله  روی  بلافاصله 
و ســاختمان تاثیر می گذارد، 
اشتباه است. شاید اقتصاد ایران 
با لغــو تحریم ها و برنامه ریزی 
درست بشود ولی اگر استراتژی 
بخش مســکن تغییــر نکند،  
مشــکلات این بخش لاینحل 

باقی خواهد ماند.
این کارشناس مسکن افزود: 
اگر افــرادی منتظر بوده اند با 
توافق هســته ای خانه هایشان 

را به فروش برســانند اشتباه 
می کنند؛ چرا که دلیلی ندارد 
ســرمایه  های کشور در بخش 
مســکن توزیع شــود. توصیه 
دارایی های  نیز  می کنم دولت 
بلوکه شده را پس از آزاد شدن 

به بخش مسکن تزریق نکند.
اینکه  بیــان  با  عدالتخواه 
عدم تناســب بین قیمت ها و 
قدرت خرید مردم عمده مشکل 
بخش مســکن است، تصریح 
کرد: وام های 60 و 80 میلیون 
به  کمکی  نمی توانــد  تومانی 
خانه دار شدن دهک های پایین 
بتواند  اما شــاید  جامعه کند 

به خانه دار شــدن دهک های 
متوسط منجر شود.

وی ادامــه داد: برای رفع 
مشــکل دهک های پایین نیز 
باید مجموعه اقداماتی انجام داد 
که مسکن مهر یکی از آنهاست. 
درست اســت که مسکن مهر 
دچار اشکالات بنیادین است اما 
به هر حال این خانه ها ساخته 
شده اند و دولت باید فکری برای 

آنها بکند.
یک کارشــناس مسکن به 
وجود یک میلیون خانه خالی 
در تهران اشــاره و خاطرنشان 
کرد: کشور از یک سو با خیل 

عظیم افراد بی خانه و از سوی 
دیگر با تعداد بی شماری خانه 
خالــی مواجه اســت که باید 
تکلیف این خانه ها مشــخص 
شــود. این خانه ها آن قدر هم 
گران نیستند و اقشار متوسط 
با دریافــت وام می توانند این 

خانه ها را خریداری کنند.
در همین حال یک مدرس 
اقتصاد مسکن در دانشگاه نیز 
گفت: ممکن اســت با هجوم 
برندهای خارجی برای فروش 
محصــولات خــود در ایران، 
قیمت املاک تجاری و اداری 
در برخی کلانشــهر ها جهش 

داشته باشد، اما اگر مجوز این 
برندها قطره چکانی صادر شود 
جلوی افرایش یکباره قیمت  ها،  

گرفته می شود.
حسین میرزاحسینی ادامه 
داد: در ماه هــای باقی مانده تا 
آخر سال، احتمال ادامه روند 
بیشتر  کاهشی قیمت مسکن 

از احتمال افزایش است.
وی دربــاره اجــاره بهای 
مسکن نیز اظهار کرد: افزایش 
کمتر از 10درصدی اجاره بها 
بر بازار معاملات اجاره مسکن 
و تجدید قراردادهای موجران 
و مستاجران حاکم خواهد بود.

در آستانه ســفر مقامات اروپایی به تهران زنگ خطر 
افزایش واردات بی رویه به کشورمان به صدا درآمد.

بــه گزارش خبرنگار ما، هنوز چند روزی از توافق ایران و 5+1 
نگذشته که غربی ها به دنبال طراحی برنامه ای برای واردات بی رویه 

کالاهایشان به ایران هستند.
در همین زمینه نشریه دویچه و له آلمان خبر از سفر معاون صدر 

اعظم این کشور در صدر هیئتی اقتصادی به تهران داد.
این رسانه غربی نوشت: سیگمار گابریل در نظردارد با وزیر اقتصاد 
آلمان و در صدر هیئتی متشکل از نمایندگان اقتصادی این کشور 

برای سفر سه روزه دوشنبه وارد تهران شود.
دویچه و له در عین حال هدف از این سفر را کسب بازار ایران برای 
واردات کالاهای آلمانی دانست و افزود: نمایندگان فعالان اقتصادی 
آلمان با هدف تسهیل ورود خود به بازار صدها میلیارد دلاری ایران 

وزیر اقتصاد این کشور را همراهی خواهند کرد.
انجمن صنعت آلمان پیش بینی کرده اســت که در میان مدت 
صادرات این کشــور به ایران از 2/4 میلیارد یورو در ســال 2014 
به حدود 10 میلیارد یورو معادل 10/9 میلیارد دلار افزایش یابد.

به گزارش فارس در دوران اعمال تحریم ها علیه کشور، صادرات 
آلمــان به ایران از بیشــینه 4/4 میلیارد یورو در ســال 2005 به 

1/8میلیارد یورو در سال 2013 رسید.
از سوی دیگر وزیر خارجه ایتالیا هم اذعان کرد که کشورش به 

دنبال از سرگیری روابط تجاری با تهران است.
جنتیلونی پیش بینی کرد دولت ایتالیا در هفته های آینده این 

روابط را از سر می گیرد.
البته این مقام ایتالیایی توضیح بیشتری درباره از سرگیری روابط 
تجاری کشورش با ایران نداد اما آنچه مسلم است اینکه این کشور 
نیز همچون آلمانی ها به دنبال کســب سود بالا از بازار ایران است 
و بر این اســاس به نظر می رسد بیشتر به فکر ساده سازی واردات 

کالاهای ایتالیایی به تهران باشد.
گفتنی اســت تا پیش از توافق هسته ای دولت روحانی با 5+1 
بســیاری از کارشناسان نسبت به ورود بی رویه کالاهای مصرفی و 
لوکس به ایران هشدار داده بودند. به طور مثال یحیی آل اسحاق 
رئیس سابق اتاق بازرگانی تهران گفته بود ایران پس از توافق نباید 
فقط به بازار کالاهای غربی تبدیل شود بلکه دولت باید به فکر رونق 

تولید ملی هم باشد.
جالب اینکه نعمت زاده وزیر صنعت دولت روحانی هم نسبت به 

افزایش واردات در دوران پساتحریم هشدار داده بود.

معاون اقتصادی بانک مرکزی یکسان سازی نرخ ارز را 
نزدیک کردن نرخ رســمی )دولتی( ارز به نرخ بازار آزاد 

دانست.
پیمان قربانی در گفت وگو با فارس، در پاســخ به این سؤال که 
چرا بانک مرکزی برای یکسان سازی نرخ ارز، نرخ رسمی را به نرخ 
بازار نزدیک می کنــد و برنامه ای برای حرکت معکوس نرخ ارز به 
ســمت نرخ رسمی ندارد، اظهار داشت: بانک مرکزی در نظر دارد 
به نرخ ارزی برسیم که این نرخ متناسب با اقتضائات اقتصاد کلان 

و عوامل بنیادین آن باشد.
وی افــزود: هم اکنون فعالیت های بانک مرکزی در قالب مرکز 
مبادلات و نرخ ارز رســمی اعلامی توســط بانک مرکزی است و 
مســیری که اتخاذ شده این است که فاصله نرخ رسمی ارز و نرخ 

بازار به حداقل برسد.
معاون اقتصادی بانک مرکزی با بیان اینکه یکسان سازی مستلزم 
کاهش این شــکاف نرخ رسمی و بازار است، گفت: رویه درست و 
صحیح برای یکسان ســازی نرخ ارز نزدیک کردن نرخ رســمی به 
نرخ بازار اســت زیرا ما در بازار آزاد فعال نیستیم مکانیزم عرضه و 

تقاضا وجود دارد.
وی ادامه داد: بازار عرضه و تقاضای واحد را نشــان می دهد و 
آنچه که برای ما مهم بوده کاهش نوسان ها و نااطمینانی در بازار 
ارز اســت، در این مدت با گام های تدریجی در حال کاهش فاصله 

نرخ بازار و نرخ رسمی بوده ایم که این روند ادامه خواهد یافت.
قربانی تاکید کرد: حفظ ثبات بازار ارز از اولویت های بانک مرکزی 
است و پیش زمینه هر اقدامی در این بخش هدف ثابت بازار ارز است.

گفتنی اســت نرخ رســمی ارز در حال حاضــر حدود 2900 
تومان و نرخ ارز آزاد 3240 تومان اســت. البته دولت یازدهم طی 
2 ســال اخیر مدام نرخ ارز دولتی را بالا برده و به ارز آزاد نزدیک

 کرده است.

رئیس مجمــع واردات 
اتاق بازرگانی و مدیرعامل 
ســالانه  گفت:  دخانیات 
در  سیگار  نخ  میلیارد   60
که  می شود  مصرف  کشور 
40 میلیارد نخ آن از قاچاق 

تامین می شود.
برخوردار  محمدحســین 
و  واردات  مجمــع  رئیــس 
مدیرعامــل کنونی شــرکت 
دخانیات در مورد علت حجم 
گســترده قاچاق ســیگار در 
گفت وگو با فارس اظهار کرد: 
سالانه 60 میلیارد نخ سیگار 
در داخل کشور مصرف می شود 
که 20 میلیــارد نخ آن تولید 
داخل اســت که تولید آن نیز 
با افت و خیزهایی همراه بوده 

است.
وی راهکار پیشــگیری از 
قاچاق را ارائه مجوز رســمی 

برای ورود ســیگار دانست و 
افــزود: با ایــن کار هم جذب 
ســرمایه گذاری خارجــی در 

کشــور صــورت گرفته و هم 
راهکاری برای ایجاد اشتغال و 

انتقال تکنولوژی است.

برخوردار با اشــاره به اینکه 
تعرفه واردات رســمی ســیگار 
در حال حاضر 75درصد است، 
تصریح کرد: در صــورت ورود 
از مبادی رسمی درآمد  سیگار 
چشــمگیری از طریــق تعرفه 
واردات برای دولت ایجاد می شود.

وی راه اندازی کدینگ کالا با 
فرمول جدید را راهکاری برای 
رهگیری کالاهای قاچاق پذیر از 
جمله سیگار دانست و افزود: با 
این کار نحوه نظارت بر توزیع 
سیگار هم آسان تر خواهد بود.

ســیگار  گزارش،  بنابراین 
جزو چهار کالای اصلی است 
که دو ســوم مصــرف آن از 
طریق قاچاق تامین می شــود 
کــه از یک ســو دولــت را از 

حقوق خود محروم کرده و از 
طرف دیگر ســود سرشاری را 
روانه جیب مافیای واردات این 
کالای غیرضــرور می کند. از 
طرفی نعمت زاده وزیر صنعت، 
معــدن و تجــارت، راه پایان 
دادن به قاچاق سیگار را دادن 
مجوز رسمی به نمایندگی های 
برندهــای خارجــی می داند، 
ایــده ای که طی یک ســال 
گذشــته حرف و حدیث های 
و  رســانه ها  در  را  زیــادی 
نماینــدگان مجلــس در پی 
داشته اســت تا آنجا که پنج 
نماینده مجلس بر آن شــدند 
وزیر صنعت را برای پاسخگویی 
نسبت به این مسئله به مجلس 

فراخوانند.

سخنگوی اتحادیه بارفروشان می گوید: مجوز همان چهار 
قلم میوه ای که اجازه واردات رسمی به آنها داده می شود، در 
دست افراد و شرکت های خاص است که به راحتی با کاهش 

عرضه در بازار قیمت ها را بالا می برند.
بیژن حــاج محمدرضا در گفت وگو با فارس، در مورد وضعیت 
ورود میوه های قاچاق به میدان مرکزی تره بار به این نکته اشاره کرد 
که با توجه به حضور بازرســان وزارت بازرگانی، اصناف و تعزیرات 
حکومتی امکان توزیع میوه هــای قاچاق در میدان مرکزی تره بار

 وجود ندارد.
وی تصریــح کــرد: از طرفی براســاس تصمیــم وزارت جهاد 
کشــاورزی مجوز واردات رسمی به میوه هایی که در داخل کشور 
تولید می شود داده نمی شود و تنها چهار مورد مجوز برای میوه هایی 
همچون موز، آناناس، نارگیل و انبه به افراد و شــرکت های خاص

 داده می شود.
ســخنگوی اتحادیه بارفروشان میدان مرکزی تره بار با انتقاد از 
سیاست گذاری های وزارت جهاد کشاورزی و وزارت صنعت مبنی 
بر تنظیم و مجوز واردات میوه گفت: بارها گفته ایم که برای تعدیل 
قیمت هــا می توان عرضه را در بازار کنترل کــرد نه آنکه انحصار 
واردات میوه در همین چند قلم هم در دســت افراد خاص باشــد 
که با جلوگیــری از عرضه به یکباره می توانند قیمت ها را در بازار 

افزایش دهند.
حــاج محمدرضا ادامه داد: ما حتی بــه عنوان اتحادیه مرتبط 
واردکنندگان میوه را نمی شناسیم و این افراد حضوری در این حوزه 
ندارند، بارها گفته ایم که بهتر بود در راســتای صدور مجوز نیز از 

ظرفیت  اتحادیه استفاده شود.
وی در پاســخ به اینکه ظاهرا سیب و پرتقال کشورهای شیلی 
و مصر از مبادی قاچاق وارد میوه فروشــی ها می شــود،  گفت: اگر 
هم چنیــن چیزی وجود دارد به صورت خرده فروشــی در اختیار 
میوه فروشــی های ســطح شــهر قرار می گیرد کــه از اختیار ما 

خارج است.
ســخنگوی اتحادیه بارفروشــان افزود: از یک طرف می گویند 
ســیب مــازاد داریم و آن را صادر می کننــد و قیمت بالا می رود، 
از یک طرف ســیب وارد می کنند که قیمت ها را می شــکند. یک 
زمانی سیب خراسان ما در اروپا حرف اول را می زد، اما اکنون کار 
به جایی رســیده که ترکیه هم سالانه 25 تا 30 هزار تن سیب به 
کشور ما صادر می کند و تولیدکننده ما، در انبارهای خالی خود را

 بسته است.

در حالی که معاون وزیر 
افزایش  از  کشاورزی  جهاد 
و تحت  برنج  واردات  تعرفه 
کنترل بودن آن در ســال 
میزان  می دهد،  خبر  جاری 
در  محصول  ایــن  واردات 
می دهد  نشان  امسال  بهار 
حدود  کاهش  علی رغم  که 
20 درصــدی، واردات برنج 

همچنان ادامه دارد.
به گزارش ایســنا، در حالی 
که عبــاس کشــاورز - معاون 
زراعت وزیر جهاد کشاورزی - 
از افزایش تعرفــه واردات برنج 
نسبت به سال گذشته و تحت 
کنترل بودن آن خبر داد و گفت 
تعرفه امســال واردات برنج 40 

درصد بوده و برای هر کیلوگرم 
4700 ریال عوارض بسته شده 
اســت، میزان واردات برنج طی 
بهار امســال نشان می  دهد که 
علی رغم کاهش واردات برنج در 
این بازه زمانی نسبت به سه ماهه 
نخست سال گذشته، همچنان 

برنج به کشور وارد می شود.
چرا که طی سه ماهه نخست 
امســال 235 هزار و 500 تن 
برنج بــه ارزش بالــغ بر 242 
میلیــون و 900 هــزار دلار از 
پنج کشور پاکســتان، امارات، 
تایلند، ترکمنســتان و هند به 
کشور وارد شده که از نظر وزنی 
21/85 درصد و از نظر ارزشی 
34/99 درصد نســبت به بهار 

سال گذشته کاهش داشته است.
گرچه ایــن کاهش واردات 
تلاش  نشــان دهنده  می تواند 
جهــاد  وزارت  مســئولان 
کشاورزی برای کاهش و کنترل 
واردات برنــج از طریق اعمال 
افزایش  مانند  سیاســت هایی 
تعرفه و عوارض باشد اما برخی 
مشکلات مانند خلأهای قانونی 
می توانــد راه را بــرای برخی 

سودجویان باز کند.
چرا که وزیر جهاد کشاورزی 
از بهمن ماه سال 93 تصمیم این 
وزارتخانه برای ادامه ممنوعیت 
واردات برنج به کشور و بی نیازی 
به آن را اعلام کرده بود، به گفته 
حجتی انبارهای کشــور مملو 

از برنج وارداتــی تولید داخلی 
هســتند و نیازی به واردات آن 

نداریم.
البته عباس کشاورز -  معاون 
زراعت وزیر جهاد کشاورزی - 
نیز اردیبهشــت ماه امسال از 
بی نیازی کشور نسبت به واردات 
برنج تا اطلاع ثانوی خبر داد و 
اعلام کرد: در حــال حاضر با 
توجه بــه تولید یک میلیون و 
850 هزار تنی برنج در ســال 
گذشته و واردات آن، بازار این 
محصول اشــباع است و فعلا 
نیازی به واردات این محصول 

نداریم.
امــا علی رغم  افــزود:  وی 
واردات  ممنوعیت آن شــاهد 

ایــن محصول هســتیم که از 
محل ثبت سفارش های صورت 
گرفته گذشته بوده است چرا که 
بر اساس قانون هر واردکننده ای 
تا 18 ماه پس از ثبت سفارش 
می تواند کالای مورد نظر خود 

را به کشور وارد کند.
امــا این خلأهــای قانونی 
که ممکن اســت برای واردات 
دیگر کالاها )غیر از محصولات 
کشــاورزی( کاربــرد داشــته 
باشد، برای واردات محصولات 
کشاورزی پیامدهای منفی نیز 
در پــی دارد از جمله اینکه هر 
واردکننــده ای می تواند با ثبت 
سفارش در هر زمانی، محصول 
کشاورزی مورد نظر خود را در 

فصل برداشت آن به کشور وارد 
کنــد، در حالی که این واردات 
از نظر قانونی تخلف محسوب 
می شود و ممکن است به منافع 
کشــاورزان  و  تولیدکنندگان 

داخلی آسیب برساند.
از دولت و مسئولان وزارت 
جهاد کشاورزی انتظار می رود 
با اتخــاذ راهکارهایــی مانند 
سهمیه بندی واردات محصولات 
اساسی کشاورزی که از ماه های 
گذشــته در دســتور کار این 
وزارتخانه نیز قرار گرفته است، 
از وارد شدن چنین خساراتی به 
بخش کشاورزی به عنوان یکی 
از اصلی ترین بخش های تولیدی 

کشور جلوگیری کنند.

رئیس سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای گفت: 
200 دستگاه دوربین کنترل 
ارتقای  با هدف  ســرعت 
تصادفات  کاهش  و  ایمنی 
جاده ای راه اندازی شــده 

است.
به گــزارش روابط عمومی 
سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای، داود کشاورزیان اظهار 
داشــت: اقدامــات مربوط به 
نصب علائم و تجهیزات ایمنی 
در جاده هــا، اجــرای روکش 
آســفالت در راه های شریانی 
کشور، اصلاح مقطع - تقاطع 
پرحادثه و خط کشــی  راه ها، 
در چهار ماهه ابتدای ســال 
جاری در استان ها انجام شده 
اعتبارات موردنیاز استان ها  و 
به منظور پروژه های در دست 

اقدام، اختصاص یافته است.
وی از آمادگی 45 شــعبه 

مرکز مدیریت راه ها در ادارات 
کل حمــل و نقل و پایانه ها و 
ادارات کل راه و شهرســازی 
اســتان ها خبــر داد و افزود: 
در حال حاضر 200 دستگاه 
دوربیــن کنترل ســرعت با 

هدف ارتقای ایمنی و کاهش 
تصادفات جاده ای توسط این 
سازمان نصب و راه اندازی شده 
اســت و در صورت مشاهده 
اطلاعات  پرخطــر  رفتارهای 
مربوطــه در اختیار پلیس راه 

قرار می گیرد.
معاون وزیر راه و شهرسازی 
با بیــان اینکه علــت درصد 
زیــادی از بــروز تصادفــات 
جــاده ای، خطای انســانی و 
در سفرهای  رانندگان  شتاب 

جاده ای است،  افزود: در 649 
باب راهدارخانه ثابت و موقت، 
تجهیزات مورد نیاز فراهم شده 
است و مســافرانی که در اثر 
خستگی و یا نقص فنی خودرو 
در طول راه ها متوقف شده اند، 
می توانند از این راهدارخانه ها 
جهت استراحت استفاده کنند.
برنامه هــای  کشــاورزیان 
ارتقای ایمنی جــاده ای را از 
اولویت برنامه های این سازمان 
در ســال جاری اعلام کرد و 
افزود: یکــی از این برنامه ها، 
حاشیه  مدارس  ایمن ســازی 
راه های کشور است که در سال 
جاری بیــش از 1000 واحد 
آموزشــی در حاشیه جاده ها 
بــه تجهیزات ایمنــی مجهز 
شــده و آموزش هــای لازم را 
فرا می گیرند ضمن آنکه 850 
باب مدرسه هم در سال جاری 
ایمن سازی فیزیکی خواهد شد.

معاون وزیر راه و شهرسازی 
اضافــه کــرد: بــا توجــه به 
اینکــه برخــی از جاده ها که 
در ســال های دور براســاس 
معیارهــای فنــی زمان خود 
احــداث شــده نیازمند دقت 
رانندگی  در  بالاتری  بســیار 
است، باید سرعت وسایل نقلیه 
در جاده ها توســط رانندگان 
مدیریت شــده و با ســرعت 
جاده ها  این گونه  در  مطمئنه 
حرکت کنند؛ بدیهی اســت 
توجه به علائم و تابلوها بسیار 

مهم است.
کشاورزیان افزود: همچنین 
در ایــن راســتا دوره هــای 
آموزشی ویژه رانندگان ناوگان 
حمل و نقل عمومی جاده ای هم 
در نظر گرفته شده است که با 
همکاری کانون جهانگردی و 
اتومبیل رانی در سراسر کشور 

در سال جاری اجرا می شود.

رئیس اتاق تعاون ایران از حضور 99 هزار تعاونی فعال در 
کشور در زمینه های مختلف اقتصادی خبر داد.

بهمن عبداللهــی در گفت وگو با فارس با اعلام آمادگی بخش 
تعاون برای حضور در عرصه های بیمه ای، بانکی و ســرمایه گذاری 
گفت: اتاق تعاون به عنوان پارلمان مردمی بخش تعاون محســوب 

می شود که متشکل از اتاق های 31 استان کشور است.
رئیس اتاق تعاون ایران با بیان اینکه فعالیت های بخش تعاون 
جنبه های اقتصادی و اجتماعی دارد، گفت: حدود 99 هزار تعاونی 
در کشور فعالیت می کنند و باید با حمایت های بیشتر، زمینه توسعه 

بخش تعاون فراهم شود.
عبداللهی با اشــاره به اینکه در دنیا حدود 2/5 میلیون تعاونی 
وجــود دارد افزود: مدل فعالیت های بخش تعاون در دنیا پذیرفته 
شــده، البته باید پذیرفت تعاونی های کشور ارتقاء کیفی مناسبی 
نداشــته اند، این در حالی است که با تقویت بخش تعاون می توان 

اشتغالزایی در کشور ایجاد کرد.
وی با بیان اینکه بخش تعــاون می تواند نهضت مصرف تولید 
داخــل راه بیاندازد گفت: در سیاســت های اقتصاد مقاومتی روی 
موضوع مشــارکت دادن آحاد مردم در اقتصاد کشور تاکید شده و 
ما اعتقاد داریم قالب حقوقی انجام این مهم در بخش تعاون کشور

 فراهم است.
رئیس اتاق تعاون ایران تصریح کرد: مجلس در سال های گذشته 
حمایت های خوبی از بخش تعاون انجام داده، اما متاسفانه بسیاری 
از احــکام و قوانین به صورت مطلوب اجرایی نشــده و نکته دیگر 
اینکه اصلاحی اســت که در قانون تعاون صورت گرفت و موجب 

شد ضعف های این قانون برطرف شود.
رئیــس اتاق تعاون ایران افزود: براســاس قانون، بســیاری از 
دستگاه ها مکلفند امور خود را به تعاونی ها واگذار کنند، بنابراین باید 
این مهم صورت گیرد و بانک ها نیز به تعاونی های کشور تسهیلات 

مناسب ارائه دهند.
عبدالهی بــا بیان اینکه فعالیت های بخــش تعاون جنبه های 
اقتصــادی و اجتماعی دارد، یادآور شــد: بخش تعاون می تواند در 
زمینه  فعالیت های بیمه ای، بانکی و شــرکت های ســرمایه گذاری 

بورسی حضور جدی داشته باشد.

معاون سازمان مدیریت گفت: لایحه دائمی شدن قانون 
مدیریت خدمات کشــوری تدوین شده و برای تصویب و 

تصمیم گیری به دولت ارسال شده است.
علی صفدری در گفت وگو با فارس، با اشاره به اینکه قرار است 
دستگاه های اجرایی تا 4 ماه آینده برنامه مربوط به نیروی انسانی 
خود را در مدت 3 تا 5 ســاله پیش رو به سازمان مدیریت ارسال 
کنند، اظهار داشت: این موضوع نیاز به مطالعات و بررسی های دقیق 
کارشناسی دارد تا بتوان براساس این گزارش ها وضعیت نیروهای 

دستگاه ها را مشخص کرد.
معاون توســعه مدیریت و سرمایه انســانی سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کشور در پاسخ به این سؤال که چه زمانی لایحه قانون 
مدیریت خدمات کشــوری برای دائمی شــدن به مجلس ارسال 
خواهد شد، گفت: در حال حاضر لایحه دائمی شدن این قانون در 
کمیســیون های دولت در حال بررسی است و تعداد کمی از مواد 

این قانون اصلاح، حذف و یا تکمیل شده است.
وی با اشاره به اینکه در دولت لایحه دائمی شدن قانون مدیریت 
خدمات کشوری تهیه و تدوین شده است، تصریح کرد: طی 7 سال 
گذشــته نخواستند که این قانون اصلاح شود، از سال 91 تاکنون 
نیز تمدید شده است و سعی داریم قوانین موجود به صورت کامل 

اجرایی شود.
صفدری تاکید کرد: مباحثی مانند چابک ســازی، شفاف سازی 
نظام اداری و مباحث دیگر این قانون در دســتور کار بوده و تلاش 
می کنیم در اولین فرصت و تا پایان ماه های آینده به مجلس برود، 
هم اکنون در حوزه کارشناســی نظرات و پیشنهادات ارائه شده و 

منتظر تصمیم گیری دولت است.

اسامی 7 برند تقلبی روغن زیتون اعلام شد
در آستانه سفر مقامات اروپایی به تهران

 زنگ خطر افزایش واردات بی رویه 
به صدا درآمد

سخنگوی اتحادیه بارفروشان مطرح کرد

انحصار واردات رسمی 4 قلم میوه 
در دست افراد خاص

علی رغم افزایش تعرفه

واردات برنج همچنان ادامه دارد

مدیرعامل دخانیات:

دوسوم سیگار مصرفی کشور قاچاق است

یک کارشناس مسکن:

مشکل مسکن با لغو تحریم حل نمی شود

معاون وزیر راه اعلام کرد

نصب 200 دوربین جدید کنترل سرعت
 در جاده  ها

نعمت زاده:

 خودرو ارزان نمی شود

معاون بانک مرکزی عنوان کرد

یکسان سازی نرخ ارز 
یعنی گران شدن ارز دولتی

رئیس اتاق تعاون ایران مطرح کرد

حضور 99 هزار تعاونی فعال
 در کشور

معاون سازمان مدیریت:

لایحه دائمی شدن قانون مدیریت 
خدمات کشوری به دولت رفت


